

Shareholder Number:
Number of shares:
Mr. Shareholder:.....
Greetings,,,

رقم المساهم :
عدد الأسهم :
السيد المساهم :
تحية طيبة وبعد ،،،

**Invitation to participate in
the AGM and EGM meetings**

**دعوة للمشاركة في اجتماعي
الجمعية العامة العادية وغير لعادية**

The Board of Directors is pleased to invite you to participate in the Annual assembly meeting and EGM meeting, to be held **remotely** at **05:30 PM Sunday, 19/03/2023 at QLM Main Building – West Bay**, to review the meetings' agenda.

يسر مجلس الإدارة دعوتكم للمشاركة في اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية الذي سيعقد بمشيئة الله تعالى بنظام الاتصال عن بُعد في الساعة الخامسة والنصف من عصر يوم الأحد الموافق **2023/03/19** من مقر الشركة الرئيسي بالخليج الغربي، للنظر في جدول أعمال الجمعية.

In case you can't participate in person, please appoint another representative shareholder to participate in the meetings on behalf of you, under the power of attorney/proxy form authorization attached.

وفي حالة تعذر مشاركتكم شخصيا ، يرجى توكيل من ينوب عنكم من المساهمين الآخرين، للمشاركة في الاجتماع بموجب قسيمة التوكيل/التفويض المرفقة .

**Sheikh Saoud bin Khalid bin Hamad
Al-Thani
Chairman**

**الشيخ سعود بن خالد بن حمد آل ثاني
رئيس مجلس الإدارة**

**Shareholders/Representatives will be
received in QLM Main building – West Bay
from 03:30 PM, to register and obtain the link
to participate in the meetings remotely.**

سوف يتم استقبال المساهمين/من ينوب عنهم في مقر الشركة الرئيسي بالخليج الغربي اعتبارا من الساعة الثالثة والنصف بعد الظهر للتسجيل والحصول على رابط المشاركة في الاجتماع عن بُعد

QLM Life & Medical Insurance
Company (Q.P.S.C)



كيو إل إم لتأمينات الحياة والتأمين الصحي
(ش.م.ع.ق)

Shareholder Number:

رقم المساهم:

Number of shares:

عدد الأسهم:

Power of Attorney / Proxy Form

قسيمة توكيل/ تفويض

I / We, the undersigned
Shareholder / Shareholders in Qatar Life & Medical Insurance Company (Q.P.S.C) may hire/commission Mr....., to participate and vote in our name and on our behalf, at the assembly meetings of the Company, which will be held **remotely at 05:30 PM, Sunday, 19/03/2023 in QLM Main Building– West Bay** or on any later postponed date of the meetings.

أنا/نحن الموقعون أدنا
المساهم/المساهمون في شركة كيو إل إم لتأمينات الحياة والتأمين الصحي (ش.م.ع.ق) (قد وكلنا /فوضنا السيد / - للمشاركة والتصويت بإسمنا وبالنيابة عنا في اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة ، الذي سيعقد بمشيئة الله تعالى بنظام الاتصال عن بُعد في الساعة الخامسة والنصف من عصر يوم الأحد الموافق **2023/03/19** من مقر الشركة الرئيسي بالخليج الغربي أو في أي موعد آخر يأجل إليه الاجتماع.

توقيع الموكل/المفوض